
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 22. januar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 243
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange sager der har været, hvor medicinrådets 
syvende princip er blevet benyttet, og der ud fra en konkret lægefaglig vurdering er 
blevet behandlet med lægemidler, som er afvist til standardbehandling? Der henvises til 
”Princippapir om prioritering for sygehuslægemidler”, Sundheds- og Ældreministeriet, 31. 
marts 2016.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Henrik.Thulesen.Dahl@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand

1/1

Offentligt
SUU Alm.del - Spørgsmål 243

Sundhedsudvalget 2023-24


